
Interpellation till Kultur- och fritidsnämndens ordförande Robert Nibelius 
angående budget 2020


På Kultur och fritidsnämndens beredningsutskott den 17 september 
presenterades en övergripande budget för 2020. Det fem sidiga förslaget 
innehåller inga konkreta åtgärder för att uppnå det besparingsmål på 
nämnden som Kommunfullmäktige fattat beslut om, nämligen en besparing 
på 12 miljoner kronor i förhållande till årets budget.


Det övergripande förslaget anger att nämnden ska fatta beslut i särskilt 
ärende under hösten 2019. Något konkret budgetförslag kommer inte att 
föreligga till Kultur- och fritidsnämndens möte den 2 oktober. 


1. Varför finns inget konkret budgetförslag, med tanke på att 
Kommunstyrelsen redan den 19 februari beslutade att nämnden får en 
minskad ram med 10,4 milj kr? Det har gått sju månader sedan detta och 
ännu har inte majoriteten kommit med sitt förslag till budget 2020.


2. När tänker majoriteten presentera ett balanserat budgetförslag för beslut i 
Kultur- och fritidsnämnden? 


3. Om avsikten inte är att presentera ett komplett budgetförslag så att detta 
kan behandlas av Kommunstyrelsen på sedvanligt sätt den 21 oktober, hur 
är det då tänkt att nämnden ska få bestämma om sin egen budget?


Lovisa Eriksson (c)

Andre vice ordförande i  Kultur- och fritidsnämnden


